

1) Castrol Russia and BP Russia donate lubricants to Moscow area ambulance services

Castrol Russia and BP Russia have joined together to support Mosavtosantrans, the Moscow ambulance service, which manages a fleet of more than 2000 ambulances in the Russian capital. Castrol started supplying lubricants to Mosavtosantrans on April 27 with first cargo of 4500 litres. Together, BP Russia and Castrol will provide more than 32 tons of lubricants overall and keep supplies following well into September.

As Russia continues to fight against the coronavirus, BP must do our part to support the community, especially where we can help the first responders, hospitals and emergency services. Castrol and BP thank Mosavtosantrans for all they do in the fight against this global pandemic and hope our support will help to keep them moving.

Компании Castrol Россия и BP Россия передают смазочные материалы для машин скорой помощи в Москве

Компании Castrol Россия и BP Россия безвозмездно передадут смазочные материалы для машин скорой помощи автокомбината «Мосавтосантранс». Моторные и трансмиссионные масла будут использованы для обслуживания более 2000 автомобилей скорой помощи в Москве.

Первая партия смазочных материалов в объеме 4 500 литров была отправлена 27 апреля, всего до сентября текущего года будет отгружено более 32 тонн масел под брендом Castrol.

В нынешних непростых условиях мы считаем правильным оказать посильную помощь всем, кто находится на передовой в борьбе с распространением коронавирусной инфекции в России – в первую очередь организациям медицинской и скорой помощи. Castrol и BP благодарны компании «Мосавтосантранс» за усилия в борьбе с пандемией, и мы рассчитываем, что наша поддержка поможет в этой работе.